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Protokół z XXVII sesji Rady Gminy Zaklików, z dnia 31. 10. 2012 r. 

Ad. 1.  

Przewodnicząca Rady Gminy przywitała zebranych, stwierdziła, że w sesji bierze udział 14 

radnych, nieobecny  radny, to D. Garbacz, następnie  przedstawiła porządek obrad. 

Porządek obrad XXVIII sesji: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

3. Informacja dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Stalowej Woli na temat rynku pracy   

i poziomu oraz specyfiki bezrobocia w Gminie Zaklików. 

4. Informacja GZEAS na temat stanu oświaty na terenie Gminy. 

5. Informacje Przewodniczącej Rady Gminy. 

6. Sprawozdanie Wójta z okresu między sesjami. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w uchwale budżetowej Gminy Zaklików na rok 2012; 

b) uchwalenia zmiany do uchwały Nr XXI/123/2012 Rady Gminy Zaklików z dnia 18 

kwietnia 2012 r., w sprawie zarządzenia poboru podatku rolnego, podatku 

leśnego i podatku od nieruchomości w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów i 

określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso;  

c) przyjęcia Rocznego Programu Współpracy Gminy Zaklików z organizacjami 

pozarządowymi  oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na 2013 rok;  

d) podziału Gminy  Zaklików na okręgi  wyborcze, ustalenia ich granic i numerów 

oraz liczby wybieranych radnych w każdym okręgu wyborczym; 

e) przystąpienia do realizacji projektu pt. „Owocna edukacja w szkołach 

podstawowych w Zaklikowie” w ramach Priorytetu IX POKL działanie nr 9.1 

poddziałanie 9.1.2.  

f) zmieniająca uchwałę Nr XXVII/157/ 2009 z dnia 06. 02. 2009 r., w sprawie 

regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania 

nauczycielom dodatków: za wysługę lat, motywującego, funkcyjnego, za warunki 
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pracy, innych składników wynagrodzenia, wynagrodzenia za godziny 

ponadwymiarowe oraz godziny doraźnych zastępstw, wysokość oraz szczegółowe 

zasady przyznawania i wypłacania dodatku mieszkaniowego.  

 

8. Zapytania i interpelacje. 

9. Zamknięcie obrad. 

 

Radny A. Grzyb zaproponował, by w punkcie 7 „g” umieścić rozpatrzenie skargi na 

działalność Wójta Gminy Zaklików. Wyjaśnił, że radni otrzymali materiały Komisji Rewizyjnej 

dot. w/w skargi, opracowany został projekt uchwały i należy rozpatrzeć skargę na sesji. 

Radny M. Mach stwierdził, że projekt uchwały w sprawie podziału Gminy na okręgi wyborcze 

wymaga dopracowania, zdanie to podzielili radni K. Oszust i R. Polański. Zawnioskowali o 

zdjęcie projektu uchwały z porządku obrad.  

Radny K. Ziemiński zgłosił wniosek, by uchwały z pkt 7 e) -przystąpienia do realizacji 

projektu pt. „Owocna edukacja w szkołach podstawowych w Zaklikowie” w ramach 

Priorytetu IX POKL działanie nr 9.1 poddziałanie 9.1.2. oraz- 

f) -zmieniająca uchwałę Nr XXVII/157/ 2009 z dnia 06. 02. 2009 r., w sprawie 

regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom 

dodatków: za wysługę lat, motywującego, funkcyjnego, za warunki pracy, innych składników 

wynagrodzenia, wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe oraz godziny doraźnych 

zastępstw, wysokość oraz szczegółowe zasady przyznawania i wypłacania dodatku 

mieszkaniowego – głosowane były po pkt dot. Informacji GZEAS, jako pkt 4 „a” i 4 „b”.  

Przewodnicząca Rady Gminy poddała pod głosowanie wniosek radnego A. Grzyba, który 

przyjęty został jednogłośnie, wniosek radnych M. Macha, K. Oszusta i R. Polańskiego, który 

przyjęty został jednogłośnie oraz wniosek radnego K. Ziemińskiego, również przyjęty 

jednogłośnie. 

Porządek obrad wraz z przyjętymi zmianami przyjęty został jednogłośnie. 
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Ad. 2. 

Protokół z poprzedniej sesji Rady Gminy przyjęty został 12 głosami „za”, przy 2 głosach 

wstrzymujących. 

Ad. 3. 

Przewodnicząca Rady Gminy oddała głos Pani dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w 

Stalowej Woli, Zofii Zielińskiej- Nędzyńskiej, która przedstawiła sytuację lokalnego rynku 

pracy, specyfikę bezrobocia na terenie powiatu oraz informację na temat ofert pracy. 

Następnie radni zadawali Pani dyrektor pytania.  

Radny A. Grzyb zapytał, czy w przyszłym roku będzie możliwość naboru do grup prac 

interwencyjnych. Pani dyrektor PUP odpowiedziała, że jeśli otrzyma dofinansowanie w 

ramach działania 6.1.1 POKL, będzie taka możliwość. Następnie Pani dyrektor objaśniła na 

czym polega przyjmowanie pracowników na roboty publicznie użyteczne. Radny A. Grzyb 

stwierdził, że potrzebna jest zmiana podejścia urzędów pracy do osób bezrobotnych, 

zauważył, że jest bardzo mała skuteczność działań polegających na szkoleniach 

bezrobotnych, nie przekłada się to na możliwość znalezienia pracy. Radny M. Mach zapytał, 

ile nowych miejsc pracy może powstać w nowych zakładach pracy na terenie powiatu. Pani 

dyrektor odpowiedziała, że jest jeszcze zbyt wcześnie, by udzielać takich informacji. 

Przewodnicząca Rady Gminy podziękowała Pani dyrektor PUP za przybycie na sesję. 

Ad. 4. 

P.o. dyrektora GZEAS, A. Koch rozdał radnym materiały dot. raportu o stanie oświaty 

dostarczonego wraz z materiałami na sesję. Następnie pokrótce przedstawił sytuację w 

poszczególnych placówkach. Poruszył kwestie zatrudnienia nauczycieli i pracowników 

obsługi, infrastruktury sportowej i dydaktycznej. Następnie głos zabrali dyrektorzy 

poszczególnych szkół. Dyrektorzy zapoznali zebranych z największymi trudnościami w 

kierowaniu szkołami, poinformowali także o mocnych stronach szkół, tj. dobrej współpracy z 

rodzicami.  

Radny M. Mach zauważył potrzebę inwestowania w szkoły, chociażby poprzez prowadzenie 

drobnych remontów, radny K. Ziemiński zwrócił uwagę na różnice w płacach pracowników 
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obsługi w szkołach. Dyrektor ZSO w Zaklikowie, W. Plennikowski odniósł się do sprawy 

przewoźnika realizującego dowozy do szkoły i poinformował, że po kontroli ITD. Okazało się, 

że posiada on wszystkie niezbędne dokumenty a stan pojazdów jest dobry. Następnie 

Przewodnicząca Rady Gminy zapytała dyrektorów o największe osiągnięcia. Dyr. W. 

Plennikowski stwierdził, że jest to utrzymanie napływu uczniów do placówki, dyr. D. Toczyski 

za największy sukces uważa dobra atmosferę oraz brak konfliktów w gronie pedagogicznym, 

dyr. J. Wójtowicz stwierdziła, że największym osiągnięciem jest dobra współpraca z 

rodzicami oraz przeprowadzenie remontu. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy, Krzysztof Oszust zabrał głos i poinformował 

zebranych, że w dniu dzisiejszym rezygnuje z pełnienia funkcji Zastępcy Przewodniczącego 

Rady Gminy. 

Ad. 5. 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXVII/157/ 2009 z dnia 06. 02. 2009 r., w sprawie 

regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom 

dodatków: za wysługę lat, motywującego, funkcyjnego, za warunki pracy, innych składników 

wynagrodzenia, wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe oraz godziny doraźnych 

zastępstw, wysokość oraz szczegółowe zasady przyznawania i wypłacania dodatku 

mieszkaniowego. 

P.o. dyrektora GZEAS, A. Koch objaśnił zebranym projekt uchwały, Komisja Oświaty 

pozytywnie zaopiniowała projekt, uchwała podjęta została jednogłośnie. 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do realizacji projektu pt. „Owocna edukacja w 

szkołach podstawowych w Zaklikowie” w ramach Priorytetu IX POKL działanie nr 9.1 

poddziałanie 9.1.2.  

P.o. dyrektora GZEAS, A. Koch zgłosił w imieniu Wójta wniosek o korektę omyłki pisarskiej, 

poprzez zmianę daty realizacji projektu od 01. 09. 2012 do 31. 01. 2012. Komisja Oświaty 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, uchwałę podjęto jednogłośnie. 

 

Ad.5. 
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Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała zebranych o wnioskach do budżetu, jakie 

wpłynęły (do przekazania Komisji Budżetu i Finansów), zaproszeniu na pasowanie uczniów 

klas pierwszych LO w Zaklikowie, piśmie ZNP w sprawie pracowników niepedagogicznych 

oraz analizie Urzędu Skarbowego oświadczeń majątkowych radnych,  która dostarczona 

zostanie radnym na najbliższej sesji. 

Radny M. Mach poprosił, by nie zwoływać sesji w przeddzień świat. 

Ad.6. 

Wójt przedstawił sprawozdanie z okresu między sesjami, sprawozdanie dostarczone zostało 

radnym wraz z materiałami na sesję. Następnie udzielił informacji w sprawach bieżących.  

Poinformował o wizycie w Truskawcu na Ukrainie, zakupie działki w Karkówce, odbiorze 

samochodu strażackiego.  Następnie przedstawił wybraną w drodze konkursu na stanowisko 

dyrektora GZEAS Panią Olgę Gilewicz. Radny M. Mach zapytał, czy nowo zakupiony 

samochód strażacki był już używany podczas akcji, gdyż widział go jeżdżącego po Zaklikowie. 

Ad.7. 

Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w uchwale budżetowej Gminy Zaklików na rok 2012;  

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Uchwała podjęta 

została jednogłośnie. 

b)  uchwalenia zmiany do uchwały Nr XXI/123/2012 Rady Gminy Zaklików z dnia 18 

kwietnia 2012 r., w sprawie zarządzenia poboru podatku rolnego, podatku leśnego i 

podatku od nieruchomości w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów i określenia 

wysokości wynagrodzenia za inkaso;  

Uchwała podjęta została jednogłośnie. 

 



6 

 

c) przyjęcia Rocznego Programu Współpracy Gminy Zaklików z organizacjami 

pozarządowymi  oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na 2013 rok;  

Pani K. Ozga, pracownik UG przedstawiła projekt uchwały wraz z propozycję wniesiona 

podczas konsultacji społecznych przez LKS SANNA Zaklików. Uchwała wraz z poprawką 

podjęta została jednogłośnie. 

 

d) rozpatrzenia skargi za nienależyte wykonanie zadań przez organ samorządowy 

Wójta Gminy Zaklików; 

Radny M. Mach nie zgodził się ze stanowiskiem Komisji Rewizyjnej, stwierdził, że nie można 

uznać skargi za bezzasadną,  w sytuacji, gdy termin odpowiedzi na pismo został 

przekroczony. Zaproponował, by napisać pismo do Pana Posła, z prośbą o pomoc w 

zorganizowaniu środków na naukę etyki w szkołach. 

Radny K. Oszust zgłosił wniosek o zdjęcie z porządku obrad pkt  dot. podjęcia uchwały.  Za 

wnioskiem głosowało 12 radnych, 2 było przeciw. 

 

Ad.8. 

Radny A. Grzyb zapytał, czy do końca roku podjęte zostaną prace przy pawilonie na stadionie 

SANNY. Wójt odpowiedział, że kosztorys opiewa na kwotę 80 tys. zł i nie ma po co robić 

dachu bez zrobienia stropu. Radna M. Drzewi zapytała, dlaczego nie można się podpiąć do 

kanalizacji na ul. Silikatowej. Radny P. Szwedo zapytał, czy radny K. Oszust podtrzymuje 

swoją decyzję o rezygnacji z funkcji Zastępcy Przewodniczącego Rady Gminy- radny K. Oszust 

potwierdził. Radny R. Polański zwrócił uwagę na konieczność utwardzenia drogi za Orlikiem. 

Radna M. Drzewi zwróciła uwagę na złą organizację ruchu na drodze wojewódzkiej w Lipie. 

Wójt wyjaśnił, że ZDW ma mieć do 15 listopada prawomocne decyzje podziałowe i wiosną 

ruszą prace na drodze. Radna B. Hołody zapytała, czy nie można wymóc na doktorze 

Staniszewskim decyzji w sprawie obsady ośrodka zdrowia w Lipie. Wójt odpowiedział, że 

Gmina będzie interweniowała w tej sprawie. Radny A. Grzyb zapytał, jakim obciążeniem dla 

Gminy byłoby prowadzenie Publicznego ZOZ-u. Radny P. Szwedo przypomniał Wójtowi, że do 

tej pory nie otrzymał odpowiedzi na pismo w sprawie dowozu uczniów do ZSO w Zaklikowie. 
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Sołtys Zaklikowa, J. Żelazny zwrócił uwagę, że koło cmentarza  znowu wysypywane SA 

śmiecie. Poprosił też o rozważenie dołączenia ulicy Pułankowej do Słonecznej 

Ad.9. 

Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Czajka wobec wyczerpania porządku obrad zamknęła 

obrady XXVII Sesji Rady Gminy Zaklików. 

 

Protokolant       Przewodnicząca Rady Gminy 

T. Paleń       Ewa Czajka 

  

 


